
 

Der afholdes skolebestyrelsesmøde  

Tirsdag d. 16. august 2022 16.30 – 18.30 
  
 

Dagsorden 
Deltagere: Laila Hellesøe, Gitte Beier, Ellen Laue Schultz, Jens Bak, Nicole Haugaard Sørensen, 

Sascha Paulsen, Hanne Danielsen, Tine Pape Granvig, Rikke Jacobsen, Jesper Gravlev Qvist, 

Jesper Engelstad  
  

Afbud fra:  

Jens Bak, Nicole Haugaard Sørensen, Sascha Paulsen, Tine Pape Granvig 

_________________________________________________________________________  

  

1.  Meddelelser   
a)  Formanden og bestyrelsen 

 
Invitation til Skole og Forældres landsmøde fredag den 11. november til lørdag den 12. 
november. Nærmere info ved Gitte Beier. Hvis man ønsker at deltage melder man sig 
selv til. 

  

  

b) Medarbejdere  
Vi er kommet godt i gang med skoleåret.  

  

 

c)   Elever 
       Gitte Beier: Orientering om elevrådets arrangement ved afslutning af skoleåret. Et 
rigtig fint arrangement. 
  

 

d)   Skoleledelsen   
 Personalesituation. 

o Orientering om skoleleders opstart 1. september. 

o Der har været den forventede af- og tilgang i forbindelse med sommerferien. 

o Huholt har haft en række personaleudskiftninger, og ledelsen er opmærksomme på, 

at vi kommer ”godt på plads”. 

 Her tog vi en drøftelse om to matrikler, arbejdsvilkår og elevernes behov for 

stabilitet. Forslag om fast punkt på dagsorden ”hvordan går det i de enkelte 

afdelinger?”. 

o Sascha har søgt og fået orlov fra skolebestyrelsen.    

 Elevsituation.   

o Gennemgang af elevtal og udvikling før og efter sommerferien. 

   

   

  



2.    Høringsvar 

 Flere børn i almenområdet forsøges inkluderet i mellemformer, hvilket gør, at de elev 

der visiteres til Kløver-Skolen har problematikker af stigende kompleksitet. Dette anføres også i 

sagsresume som …  

Børnene stiller krav til deres omgivelser, der ikke kan …  

Færre institutionsskifte. Behov for at skolen kan skabe mulighed for at have stabil 

personalesituation, trygge rammer.  

Undgå tab af højt specialiserede medarbejdere for at undgå utrygge børn, skolevægring.  

De elever vi får i fremtiden har i stigende grad komplekse problemstillinger, lavere 

funktionsniveau, både fysisk og psykisk. 

Konsekvensen af ”reducerede antal tabt arbejdsfortjeneste” for vores skole -> win win, hvis vi kan 

arbejde konstruktivt ind i løsningen, eksempelvis indsats til børn med skolevægring. 

Radioindslag klip. Citere elev-budskab.  

 

  

  

3.    
 

4. Kommende møder       

Punkter til kommende møde: 13. september klokken 16.30 

  

  Forældrenetværk 

   

   

 Politikker og principper (ledelsen udvælger og sender de, der er nødvendige at få fornyet) 

  

5. Evt. 

 Orientering om kommende ændring i håndtering af billeder og medier i Aula. 

  

  

6. Godkendelse af referat   
  

  Vel mødt Laila og Jesper 
Det redigerede høringssvar er endnu ikke modtaget. Jeg sender det så snart jeg har det. 


